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Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgy űlésről szóló 2012. évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli
választ igénylő kérdést kívánok intézni a belügyminiszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„Mennyibe került? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

2012. július 2-án azonnali kérdést tettem fel az Országgyűlés ülésén „Mennyibe került az
EuroGames, az úgynevezett homoszexuális olimpia az adófizetőknek?” címmel, amelyre
Kontrát Károly államtitkár úr válaszolt .

A válaszban államtitkár úr röviden közölte, hogy „a rendezvény biztosítása egyetlen fillér
vagy egyetlen forint magyar közpénzbe sem került a magyar adófizet őknek. Ez a rendezvény,
amelyrő l ön az azonnali kérdésében kérdezett, az úgynevezett kiemelt biztosítású rendezvény
volt. Ezen rendezvény biztosításának a költségeit a rendezők viselték.”

A fentiek értelmében kérem Miniszter Urat, hogy szíveskedjen a következ őkről tájékoztatni :
- hány rendőr vett részt a rendezvény biztosításában,
- hány gépjárművet igényelt a biztosítási tevékenység,
- milyen rendőri egységek jártak el a biztosítás kapcsán ,

a biztosítás hány munkaóra munkavégzést jelentett ,
- keletkeztek-e túlórák és ezzel kapcsolatos kifizetések a biztosítás kapcsán ,
- mennyi volt a rendezvény biztosításának összköltsége ?

Kérem, hogy a fentiekkel kapcsolatos dokumentumokat (különösen a biztosítási tevékenysé g
ellátása során keletkezett szerz ődéseket és számlákat) szíveskedjen részemre megküldeni .

Intézkedését előre is köszönve várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2012. július 4.
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